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 نکونام با استقلال امسال 
یک جام کسب می کند

بازیکن سابق استقلال معتقد است این تیم 
باید شکست فصل گذشته در داربی را جبران 
کند. فرشاد فلاحت زاده، بازیکن سابق استقلال 
در گفت و گو با ایسنا درباره شرایط این تیم اظهار 
کرد: به خاطر مسابقات فیفا دی بازی ها تعطیل 
است و تیم ها در تمرینات حضور دارند. امیدوارم 
استقلال بتواند از این وقفه بهترین استفاده را 
خوشحال  را  هواداران  و  ببرد  آماده سازی  برای 
کند. عملکرد استقلال قبل از تعطیلات خوب بود 

و باید تلاش کند همین روند را ادامه دهد.
او درباره عملکرد نکونام در استقلال ادامه داد: 
نکونام مربی جوان و با انگیزه ای است و با توجه 
برای  بالایی  انگیزه  از  استقلالی است  اینکه  به 
موفقیت در این تیم برخوردار است. به غیر از 
بازی با سپاهان که اشتباهات داوری در نتیجه 
تاثیرگذار بود در سایر بازی ها توانست به پیروزی 
با  نکونام  این است که  بینی من  برسد. پیش 

استقلال امسال یک جام کسب خواهد کرد.
بازیکن سابق استقلال درباره حضور مهاجم 
خارجی در این تیم عنوان کرد: نکونام سرمربی 
را  خارجی  بازیکن  دو  تقاضای جذب  استقلال 
کرده که یکی از آنها به تیم ملحق شد و باشگاه 
بازیکن  دیگر  حضور  شرایط  زودتر  هرچه  باید 
خارجی را فراهم کند. فلاحت زاده درباره اتفاقات 
سقف  شکایت  پرونده  با  ارتباط  در  داده  رخ 
قراردادها و کسر امتیاز از سپاهان توضیح داد: 
وضعیت  بررسی  از  بعد  انضباطی  کمیته  چرا 
از  امتیاز   ۴ فقط  سپاهان  باشگاه  قراردادهای 
این تیم کم کرد؟ این امتیازات کسر شده چه 
فایده ای برای تیم های دیگر دارد؟ آیا سپاهان که 
در این چهار هفته با تیم های مختلف بازی کرده 
ترکیب  در  قراردادش  بالای سقف  بازیکنان  از 
تیم  این  است  قرار  اگر  است؟  نکرده  استفاده 
مجازات شود باید امتیازاتی که مقابل تیم های 
هفته های اول تا چهارم به دست آورده از این 
تیم کسر شود، نه اینکه فقط ۴ امتیاز کم کنند. 
این چه نوع عملکردی است؟ ضمن اینکه باید 
بعد از کسر امتیاز همان امتیازات را به تیم های 
بیان  او درباره داربی پیش رو  مقابل بدهند.  
کرد: داربی شرایط خاص خودش را دارد و هر 
تیمی که بتواند خودش را از لحاظ روحی و روانی 
آماده کند می تواند برنده این بازی شود. دو تیم 
در جدول شرایط خوبی دارند و امیدوارم استقلال 
داربی  استقلال  شود.  بازی  این  برنده  بتواند 
جام  فینال  همچنین  و  گذشته  فصل  برگشت 
حذفی را باخته و برای جبران این نتایج باید برای 

کسب پیروزی گام به میدان بگذارد.
بازیکن سابق استقلال درباره حذف تیم ملی 
امید از رقابت های المپیک گفت: حیف شد که 
تیم ملی از المپیک حذف شد و حسرت حضور 
در  دارد.  وجود  همچنان  مسابقات  این  در  ما 
بازی مقابل ازبکستان تیم ملی می توانست بازی 
را بازنده نباشد اما یک غفلت باعث شد تیم ملی 

حذف شود.

دبیر فدراسیون والیبال استعفا کرد

با استعفای میلاد تقوی از سمت دبیر کلی 
سرپرست  عنوان  به  ترابی  والیبال،  فدراسیون 

دبیری منصوب شد.
به گزارش ایسنا، آخرین روز مهلت ثبت  نام 
فدراسیون  ریاست  انتخابات  در  شرکت  برای 
والیبال یکشنبه، ۲۶ شهریور، بود که سیدمیلاد 
تقوی، دبیر کل فدراسیون والیبال هم کاندیدای 
انتخابات شد. در این راستا برای رعایت مقررات، 
او استعفایش را تقدیم رئیس فدراسیون والیبال 
کرد. محمدرضا داورزنی، در حکمی محسن ترابی 
را به عنوان سرپرست دبیری فدراسیون والیبال 

تا زمان برگزاری مجمع انتخاباتی منصوب کرد.
داورزنی همچنین در حکمی میلاد تقوی را به 
عنوان مشاور در امور اجرایی فدراسیون والیبال 

منصوب کرد.

کاپیتان والیبال لهستان انتخابی 
المپیک را از دست داد؟

کاپیتان والیبال لهستان می گوید که دوست 
ندارد رقابت های قهرمانی اروپا آخرین بازی او در 

تیم ملی والیبال لهستان باشد.
به گزارش ایسنا، در جریان فینال مسابقات 
والیبال قهرمانی اروپا، دو تیم لهستان و ایتالیا 
به مصاف هم رفتند که این بازی با پیروزی ۳ بر 
صفر لهستان همراه بود. ایتالیا که در خانه خود 
مقابل لهستان قرار گرفته بود با نتایج ۲۵ بر ۲۰، 
۲۵ بر ۲۱ و ۲۵ بر ۲۳ مغلوب لهستان شد تا 
شاگردان نیکولا گربیچ قهرمان رقابت های اروپایی 
شوند. بارتوش کورک کاپیتان تیم ملی والیبال 
لهستان پس از کسب مدال طلای قهرمانی اروپا 
توسط تیمش گفت: امیدوارم این آخرین حضور 
من در تیم ملی نبوده باشد و بتوانم دوباره با این 

پیراهن بازی کنم.
کورک در سه بازی اخیر قهرمانی اروپا برای 
تیمش بازی نکرد زیرا قبل از بازی یک چهارم 
نهایی مقابل صربستان  احساس درد در ناحیه 
آزار  را  او  فصل  این  اوایل  که  داشت  ران خود 
از  با رسانه ها پس  گو  و  او در گفت  می داد. 
فینال اعتراف کرد که نمی داند آینده دوران حرفه 

ای اش در تیم ملی چگونه خواهد بود.
کورک گفت: بازیکنان این مدال را برای من 
به دست آوردند و سعی کردم تا جایی که می 
توانستم از آنها حمایت کنم. امیدوارم این آخرین 
حضور من در این تیم نباشد و بتوانم دوباره با 

پیراهن تیم ملی بازی کنم.
دقیقا  هنوز  بازیکن  این  خود  و  فنی  کادر 
چیست.  او  سلامتی  مشکل  منشاء  نمی دانند 
وی پس از بازگشت به لهستان تحت معاینه 
کامل قرار خواهد گرفت. حضور او در مسابقات 
انتخابی المپیک هنوز قطعی نیست و شاید این 

بازیکن رقابت های انتخابی را از دست بدهد.
کورک خاطرنشان کرد که هنوز نمی خواهد به 
دوران حرفه ای خود پایان دهد اما می داند که 
برای بازی در تیم ملی باید در سطح بسیار بالایی 

ظاهر شود. 
او گفت: ما تیم قهرمانی داریم که ورود به آن 
بسیار بسیار سخت خواهد بود. تیم ملی باید از 
قوی ترین بازیکنان موجود  تشکیل شود و مربی 
مطمئنا اینگونه تفکر خواهد کرد. کاپیتان تیم 
ملی لهستان گفت:  شرایط باید بگونه ای باشد 
که به فرد باتوجه به شایستگی هایش اعتبار داده 
شود. برای رسیدن به موفقیت عالی، باید بهترین 
بازی خود را  انجام دهید. بازیکنان تیم لهستان 
موفق به انجام این کار شدند و من برای آنها 

احترام زیادی قائل هستم.

خوشحالی دیبالا از حضور آزمون در رم
بر صفر  هفت  پیروزی  از  پس  دیبالا  پائولو 
چهارم  مرحله  رفت  دیدار  در  امپولی  مقابل 
آزمون  سردار  و  لوکاکو  روملو  درباره  سری آ، 

صحبت کرد.
در  مدیاست،  از  نقل  به  و  ایسنا  گزارش  به 
به  امپولی  و  رم  تیم  دو  آ،  هفته چهارم سری 
مصاف هم رفتند که این بازی با پیروزی پر گل 

هفت بر صفر رم همراه بود.
پائولو دیبالا در دقیقه دو از روی نقطه پنالتی، 
رناتو سانچس در دقیقه هشت، آلبرتو گراسی 
در  دیبالا  پائولو  دقیقه ۳۵،  در  )گل به خودی( 
 ،۸۰ دقیقه  در  کریستانته  برایان   ،۵۵ دقیقه 
روملو لوکاکو در دقیقه ۸۲ و جان لوکا مانچینی 
در دقیقه ۸۶ برای رم گلزنی کردند تا این تیم در 

یک بازی پر گل پیروز میدان باشد.
پائولو دیبالا در صحبت هایی درباره مهاجمان 
جدید رم گفت: از آمدن لوکاکو، آزمون و همه 

بازیکنان جدید خوشحالم.
او در پاسخ به این سوال که اگر پنالتی به سود 
قرار  توپ  پشت  بازیکن  کدام  شود،  گرفته  رم 
خواهد گرفت، افزود: در رم خودخواهی وجود 
ندارد. کسی که می خواهد پنالتی بزند این کار 
را خواهد کرد. برخی از پنالتی ها  را من می زنم و 

برخی دیگر را دوستانم خواهند زد.
سردار آزمون، ملی پوش فوتبال ایران، در این 
بازی، در دقیقه ۸۴ به جای لوکاکو وارد زمین شد 
تا به این ترتیب اولین بازی رسمی اش را با پیراهن 
رم انجام دهد. رم با این پیروزی به اولین پیروزی 
فصلش در سری آ دست یافت تا با چهار امتیاز 

در رده دهم رده بندی قرار گیرد.

بازیکنان  انتقال  برای  که  اتوبوس هایی  ادامه  در 
النصر به فرودگاه رفته بودند، در میان تشویق صدها 
هوادار فوتبال که برای دیدن رونالدو و یارانش خود را 
به محوطه بیرون فرودگاه رسانده بودند و با همراهی 
اسکورت نیروی انتظامی به سمت هتل محل اقامت 

النصر حرکت کرد.
اتوبوس های تیم النصر در حالی وارد محوطه هتل 
اسپیناس پالاس شدند که محوطه مملو از جمعیت 
پرتغالی  ستاره  هواداران  و  فوتبال  به  علاقه مندان 
بود. ازدحام جمعیت به قدری زیاد بود که گاهی از 
میان جمعیت چند نفر به سمت اتوبوس النصر فرار 
می کردند و ماموران تامین امنیت را برای گرفتن و 

بازگرداندن آنها به زحمت می انداختند.
در ادامه نیز جمعیت حاضرد ر محوطه هتل با 
اصرار و هیجان خود را به داخل لابی هتل رساندند تا 

وضعیت به شدت پیچیده و عجیب شود.
رونالدو در تهران؛ ندید بدَیدی در استقبال یا 

طبیعی و همه جایی؟!
عصر  سایت  در  خدیر  امیرحسین  میان  این  در 
ایران تحلیلی در باره این سفر نوشته که در ادامه 
می خوانید: هر چند شور و شوق فراوان در استقبال 
از کریستیانو رونالدو فوق ستارۀ فوتبال جهان که به 
عنوان بازیکن تیم النصر عربستان سعودی مقابل 
پرسپولیس به تهران آمده مورد توجه رسانه های دنیا 
قرار گرفته اما برخی در داخل و در فضای مجازی 
یا شبکه های اجتماعی آن را به ذوق زدگی تعبیر و 
مایۀ شرم ساری دانسته  و بعضی حتی از لفظ »ندید 

بدید« استفاده کرده اند.
البته این آرزو که کاش ما ایرانیان کمی منظم تر 
باشیم و از شلختگی و بی نظمی در همه امور من 
جمله استقبال بکاهیم نه نکوهیده که نکوست ولی 

برخی انتقادها وارد نیست.
یادمان باشد جماعت دنبال اتوبوس »رونالدو« ای 
دویدند که صفحه او ۶۰۰ میلیون دنبال کننده دارد! 
شوخی نیست: ۶۰۰ میلیون! وقتی در فضای مجازی 
آنقدر دنبال کننده دارد، در عرصه واقعی هم اگریک 
ده هزارم آن واقعا دنبال کنند و بدوند چه عجب؟  
تازه یک ده هزارم می شود ۶۰ هزار نفر و ۶۰ هزار نفر 
نبودند که! پس بگو یک صدهزارم. نکته دیگر این که 
اگر ما شلخته و ذوق زده و اصطلاحا ندید بدَیدیم پس 
چرا در چین و ژاپن هم اتفاقات مشابه رخ می دهد؟ 
تازه ارتباط ما با دنیا در وضعیت تحریم محدودتر 
است و طبیعی است که تا دریچه ای باز می شود 
استقبال کنند. انتقاد دیگر به مدیر عامل باشگاه 
پرسپولیس است که خود او نباید هدیه می داد چون 
شأن مدیر عامل بالاتر است. این هم وارد نیست. 
چون اولا رونالدو یک بازیکن عادی نیست و بدون 
او که استقبالی چنین از النصر ضرورت نداشت و 

اگر این اتفاق در ۲7 شهریور ۱۴۰۲ خورشیدی رخ 
داده می توان ۵۱ سال به عقب بازگشت. زمانی که 
اکثر قریب به اتفاق استقبال کنندگان کنونی به دنیا 
نیامده بودند. در آن زمان »پله« فوق ستارۀ برزیلی 
به تهران آمد. او میهمان باشگاه تاج بود و تیمسار 
خسروانی مالک باشگاه یک تخته قالیچه نفیس به او 
اهدا کرد. تیم سانتوس در جریان یک تور آسیاگردی 
به تهران آمده بود و قرار بود با تاج )استقلال( بازی 
تیم  عضو  )استقلال(  تاج  بازیکن   7 چون  اما  کند 
ملی و درگیر جام ملت های آسیا بودند منتخبی از 
بازیکنان تاج و پاس در مقابل سانتوس و یاران پله 

قرار گرفتند.
بازی  در  امیدواریم  و  است  حدس  قابل  نتیجه 
النصر و پرسپولیس تکرار نشود! هر چند که حالا 
فاصله ها کمتر است. سانتوس در حالی ۵ بر یک 
منتخب تاج و پاس را برد که داور )عبدالرضا موزون( 
۴ گل پله را مردود اعلام کرد وگرنه در واقع 9 بر یک 

برده بودند!

به ثمر رساند و  را پرویز میرزاحسن  تک گل ما 
دروازه بان هم کیوان نیک نفس بود که متأسفانه 
چندی پیش در همه گیری بعد از کرونا بیمار شد و 
در پی ابتلا به کووید درگذشت. این اشاره هم خالی از 
لطف نیست که وقتی پرویز خسروانی به پله قالیچه 
به  به من هدیه می دهید؟  او گفت چرا  اهدا کرد 

داورتان بدهید که چهار گل را قبول نکرد!
قدر  آن  مردم  و  بود  آسیاگردی  تور  چون  البته 
استقبال کرده بودند  پله کام ها را تلخ و بیش از آن 
گله نکرد و بعد از بازی هم در کلوپ تنیس ) همین 
به روی خیابان میرداماد(  تنیس فعلی رو  باشگاه 
جشن گرفتند و بعد هم در هتل شرایتون به آواز 

خانم خوانندۀ ایرانی گوش سپردند.
با این اوصاف می توان گفت این نوع استقبال و 
اهدا سابقه دارد مضافا به این که در زمان ورود پله 
جمعیت ایران کمتر از ۳۳ میلیون و حالا بالای ۸۵ 
کاملا  را  فضا  اجتماعی  رسانه های  و  است  میلیون 
تغییر داده و دنیایی دیگر شکل گرفته است. یادمان 

باشد ۲۱ سال پیش در تهران از »هابرماس« فیلسوف 
هم چنان استقبالی شد که روزنامه نگار مشهور ایرانی 
شومن  »فیلسوف ها  عنوان  با  نوشت  سرمقاله ای 

می شوند« و همین عنوان را هم بر کتاب خود نهاد.
یک  از  چگونه  که  بود  این  از  شگفتی  درواقع 
فیلسوف مثل یک شومن یا بازیگر یا بازیکن استقبال 
می شود. این که دیگر خود ، فوق ستاره فوتبال است 
رونالدو خیلی هم ذوق  یعنی  نیست.  فیلسوف  و 
نکند و بداند خارجی مشهور بیاید ایران همین وضع 
است حتی اگر فیلسوف باشد که قاعدتا عامه مردم 
با او آشنا نیستند چه رسد به بازیکنی در حد کریس 
رونالدو که نام او بر سر زبان بچه مدرسه ای ها هم 
هست. جدای اینها به لحاظ شخصیتی نیز خون گرم 
است )بر خلاف همتای نابغه و اعجوبۀ آرژانتینی( و 
شاید همین ویژگی در محبوبیت فوق العاده او بی 
تأثیر نبوده باشد. پس زیاد سخت نگیریم و آرزو 
کنیم خدا به همه ما عمر دهد تا ۵۱ سال بعد این 

خاطره را برای فرزندان و نوادگان مان تعریف کنیم!

صحبت  النصر  و  پرسپولیس  دیدار  درباره  حلالی  اسماعیل 
النصر  میزبان  دیداری حساس  در  فردا  پرسپولیس  است.  کرده 
عربستان خواهد بود. بدون شک نبرد خط میانی دو تیم به نوعی 
تیم در مستطیل سبز  تعیین کننده ترین است و هافبک های دو 
ورزشگاه آزادی در بازی حساس روز سه شنبه حساس ترین نقش 
را ایفا خواهند کرد. در روزی که هواداران پرسپولیس از حضور در 
ورزشگاه محروم هستند بدون شک نقش بازیکنان کلیدی در کنار 
استراتژی درست، نقش غیرقابل انکاری در پیروزی تیمشان خواهد 
داشت. تیم پرسپولیس به اعتقاد بسیاری از کارشناسان با روش 
۱-۵-۴یا شاید هم با روش ۴-۶ بدون مهاجم بازی کند روشی که در 
چند بازی به دلیل کمبود مهاجم، برای پرسپولیس در نظر گرفته 
شد و اتفاقاً جواب هم داد اما در طرف مقابل چیزی که در مورد 
تیم النصر می توان مطرح ساخت به این نکته باز می گردد که تیم 
پرستاره عربستانی با روش ۱-۳-۲-۴ بازی می کند و حداقل چیزی 
که در بازی های دیگر نشان داده شده به این نکته باز می گردد که 
تیم متمول عربستانی و حریف روز سه شنبه پرسپولیس با این روش 
بازی کرده است. در این میان اما قلب میانی دو تیم برای طراحی 
حملات تعیین کننده خواهند بود آنجا که به احتمال فراوان سروش 
بیرون می ماند و به دلیل قدرت دوندگی و تخریبی بیشتر مسعود 
ریگی به احتمال زیاد در کنار سرلک که مهره بدون جایگزین یحیی 
در میانه میدان خواهد بود جنگی را با سه بازیکن النصر که جلوی دو 
هافبک دفاعی این تیم بازی خواهند کرد ایفای نقش خواهند داشت 
بازیکنانی از بین اوتاویو و مانه و تالیسکا که بازیکنان چسبیده به دو 

مهاجم خطرناک و سرشناس تیم عربستانی هستند.
بازی مقابل الشباب و نفوذ از کناره ها

با  است  معتقد  اما  پرسپولیس  پیشکسوت  حلالی،  اسماعیل 
نمایشی که از تیم النصر مقابل الشباب دیده، همبازیان رونالدو 
بیشتر از کناره ها حمله کردند و از کانال چپ و راست به دنبال 
حرکت و نفوذ بودند به همین دلیل این احتمال وجود دارد که چنین 
روشی را برای مقابله با پرسپولیس هم اتخاذ کنند. تیم های مطرح 
معمولاً یک روش را برای نفوذ انتخاب نمی کنند و معمولاً چند روش 
را برای بازی و طراحی حملاتشان پیش بینی و در نظر می گیرند. 
بازیکن سابق پرسپولیس معتقد است تیم النصر با یک پلن بازی 
تیم  هم  شاید  دارد.  نظر  مد  حمله  برای  روش  چند  و  نمی کند 
عربستانی در تهران به شکل محدود حمله کند چون به هر حال از 
آنها هم توقعاتی وجود دارد ضمن اینکه بار روانی روی این تیم شاید 
به نوعی بالاتر از پرسپولیس باشد چون به هر حال این تیم در بار 
قبلی که با پرسپولیس بازی کرده نتیجه را واگذار کرده از این رو شاید 

هم تیم عربستانی به نوعی با احتیاط مقابل پرسپولیس بازی کند.
مالکیت را راحت از دست ندهیم

زمانی که ما صاحب توپ هستیم مالکیت را به راحتی از دست ندهیم و از 
تمام طول و عرض زمین به راحتی استفاده کنیم و توپ را زیاد به تیم حریف 
ندهیم چون هر چه کمتر به تیم میهمان توپ بدهیم قطعاً ما می توانیم 

آرایش بهتری به خط میانی مان بدهیم و روشی بهتر را انتخاب کنیم.
روش دلخواه بازیکن اسبق پرسپولیس

حلالی روش دلخواه خودش را روش ۳-۳-۴ می داند چون معتقد 
است در این روش وقتی توپ را از دست می دهید زمان و بازیکنان 
بیشتری را در خط میانی خواهیم داشت هر چند احتمال می دهم که 
سرمربی پرسپولیس روش ۱-۵-۴ را انتخاب کند روشی که بد نیست 
به شرطی که بازیکنانمان خوب شیفت شوند و انتقال عرضی آنها را 
کم کرده و حریف را مجبور سازیم به بازی مستقیم روی بیاورند تا به 
نوعی روی به استفاده از پاس های ۳۰-۴۰ متری بلند بیاورند که در 

این صورت مهارشان برای ما راحت تر خواهد بود.
زور هافبک های ما به آن ها می رسد

درست است که در خط میانی و در بین وینگرهای تیم عربستانی 
نام های بزرگی وجود دارند اما نام ها نیستند که فوتبال بازی می کنند. 

داداش زاده هافبک اسبق پرسپولیس در رابطه با رویارویی خط میانی دو 
تیم می گوید درست است که تیم حریف ۶ بازیکن خارجی خوب دارد و 
از بازیکنان خوبی هم در خط میانی اش بهره می برد اما در پرسپولیس 
و  باتجربه اند  بسیار  که  دارند  خوبی حضور  بسیار  هافبک های  هم 

خصوصیات متفاوتی به لحاظ فنی دارند که بسیار مهم است.
بازیخوانی خوب داشته باشیم

بازیکنان ما خصوصاً هافبک های ما باید بازیخوانی خوبی داشته 
صاحب  بازیکن  با  من تومن  یارگیری  از  که  شکل  این  به  باشند 
توپ غافل نشوند. بازیکنان خط میانی ما باید بازیخوانی و قدرت 
تصمیم گیری خوبی داشته باشند. در این بین مزیت بزرگ ریگی هم 
به سروش این است که او از قدرت تخریب بالایی برخوردار است که 
قادر است به خنثی سازی خط میانی تیم النصر کمک کند و به نوعی 
ریگی این شرایط را برای سرلک به وجود آورد که او کارش را به نحو 

احسن در امر بازیسازی برای تیمش انجام دهد.
اسلحه پنهان

در پیشانی خط میانی پرسپولیس بازیکنی مانند سلمانی وجود دارد 
که به نظرم می تواند اسلحه پنهان یحیی باشد. بازیکنی که به دلیل 
قدرت گلزنی و حضور در کارهای هجومی می تواند به بهترین شکل 
جور خط میانی را بکشد و بهترین زمینه را برای پرسپولیس و گلزنی اش 
فراهم سازد بازیکنی که قبلاً در تیم امید هم سابقه داشته که گل های 
حساسی را به ثمر برساند و سابقه بازی در تیم مدعی دیگر لیگ برتر 
را هم در اختیار دارد تجربه ای که خیلی می تواند به این بازیکن برای 
بازی در خط میانی کمک کند چه بسا در دو بازی که برای پرسپولیس 
به میدان آمد هم برروی یکی از گل ها نقش اساسی داشت و یک گل 
باارزش دیگر را هم برای پرسپولیس به ثمر رساند از این رو حتماً حضور 
چنین هافبک تهاجمی در جلوی بازیکنی مانند سرلک و ریگی می تواند 
در زمان حمله خصوصاً در زمانی که پرسپولیس بدون مهاجم بازی 
خواهد کرد بهترین شرایط را برای پرسپولیس به وجود خواهد آورد. در 
بین هافبک های خط میانی پرسپولیس شاید سرلک از همه بازیکنان 
خط میانی برای توازن دادن به حمله و دفاع از همه مهم تر باشد. در 
این بین اگر ریگی بتواند به عنوان یک بازیکن قطع کن بین هافبک های 
تغذیه کننده و وینگرهای تیم النصر عمل کرده و مانع تغذیه رونالدو 

شود عملیات خودش را به نحو احسن انجام داده است.

تحلیلی بر رفتار ایرانی ها برای حضور فوق ستاره فوتبال در کشور

استقبال از رنالدو طبیعی یا غیرعادی؟
کاروان تیم فوتبال النصر عربستان برای دیدار با پرسپولیس، در میان حاشیه ها و اتفاقات جذاب وارد تهران شد. به گزارش ایسنا، کریستیانو رونالدو، ستاره 
بی چون و چرای فوتبال جهان به همراه هم تیمی هایش در تیم النصر عربستان روز دوشنبه وارد تهران شد تا امروز در ورزشگاه آزادی روبه روی پرسپولیس 

ایران صف آرایی کنند. ورود این تیم با ستاره های نامدارش خالی از حاشیه و اتفاقات نبود.
در بدو ورود کاروان النصر به فرودگاه امام خمینی)ره(، مسئولان باشگاه پرسپولیس دو قطعه فرش ابریشمی نفیس به کریستیانو رونالدو و سادیو مانه، دو 

ستاره تیم عربستانی اهدا کردند.

ونالدوسلاح پنهان یحیی مقابل النصر چیست؟ فرمول ویژه پرسپولیس برای مهار ر

 این آرزو که 
کاش ما ایرانیان 

کمی منظم تر 
باشیم و از 

شلختگی و بی 
نظمی در همه 
امور من جمله 

استقبال بکاهیم 
نه نکوهیده که 

نکوست ولی 
برخی انتقادها 

وارد نیست 

به گزارش ورزش سه، ستاره مسابقات کشتی جهان، دیوید 
را  یزدانی  حسن  عالی  نتیجه ای  با  بلگراد  در  امشب  تیلور، 
شکست را داد و چهارمین مدال طلای خود را به گردن آویخت. 
تیلور در یک گفتگوی بسیار خواندنی از دوره پرانگیزه رقابتش با 
حسن یزدانی گفته است و اینکه خود را برترین کشتی گیر تاریخ 
می داند؛ ادعای بزرگی که به زبان آوردنش از سوی او قطعا با 

واکنش هایی مواجه خواهد شد .
با این حال تیلور نه تنها یک قهرمان ممتاز، بلکه یک انسان 
قابل احترام نیز هست؛ به صحبت هایش درباره خانواده و البته 

نگاه مهربانانه اش به حسن یزدانی خوب دقت کنید:
هیچ حسی بهتر از این نیست

حس  من  نیست.  زدم،  که  رکوردی  از  بهتر  حسی  هیچ 
قدردانی دارم. وقتی جوان هستی، فکر می کنی همه کارها را 
خودت انجام می دهی و به تنهایی از پس همه چیز برمی آیی اما 
الان که تیمم را در کنارم دارم، خوب هستم و در بهترین حالت 
قرار دارم و به خاطر داشتن همه آنها سپاسگزارم. من بدون این 

سیستم ورزشی، همسرم و دخترانم اینجا نبودم.
دخترم گفت می خواهم همیشه قهرمان باشی

دخترم ورزش می کند و روز اول مدالش را به من داد و گفت 
دلم می خواهد این مدال را داشته باشی و هر روز به آن نگاه 

کنی و همیشه قهرمان باشی . دختر دیگرم تازه دو ساله شده و 
از روی سکوها من را تشویق می کند. آنها نمی دانند چیزی که 
من به دست آورده ام، چه عظمتی دارد و درکی از آن ندارند اما 
من هر روز دلم برای آنها تنگ می شود. در واقع این کار را به 
خاطر آنها انجام می دهم و می خواهم به من افتخار کنند که این 
شجاعت و توانایی را دارم. هر کسی این شانس را ندارد که کاری 
را که من انجام می دهم، هر سال در این تشک کشتی و در این 

مسابقات مهم انجام بدهد.
مربی ام من را جمع و جور می کند

مربی من بی نظیر است و روزی که پایم را در ایالت پنسیلوانیا 
گذاشتم، به من گفت تو یک روز قهرمان ملی می شوی. زمانی 
که قهرمان المپیک شدم، به او گفتم حالا هدف بعدی چیست 
اما او نقطه اتکای من است و من را جمع می کند و با تمرینات 
بسیار سخت به سر جای خودم می آورد. او از لحاظ فیزیکی و 
احساسی من را آماده نگه می دارد اما شما فقط همین صحنه 
کشتی را می بینید و این شانس را پیدا نمی کنید که پشت صحنه 

را ببینید . این حس خیلی خوبی است که دارم.
مسابقه با حسن یزدانی به شکل وحشتناکی سخت است. 
همه چیز خیلی تغییر کرده و وقتی که من کشتی را شروع 
کردم، جنگ ما مثل یک بازی هفت تیر کشی بود. اما تخصص 

او همین است و روز به روز هم بهتر می شود. انگار غریزه ذاتی 
او این است و استاد این دوئل تن به تن است. هر چه که زمان 
جلوتر رفته، این آدم حساب شده تر کشتی می گیرد و توانسته 
یک جاهایی از من بهتر شود. من واقعا مجبور شدم تغییراتی 

در کشتی خودم ایجاد کنم.
هر بار باید راه جدیدی پیدا کنم

شکست در سال ۲۰۲۱ فاکتور مهمی بود که به من انگیزه داد 
و امروز در تونل فکر می کردم که باید در این مسابقه پیروز 
شوم و آن نتیجه را جبران کنم. اما او ]حسن یزدانی[ هر بار 
راهی پیدا می کند که من را اذیت کند. او خیلی خوب است و 
مربی اش به خوبی را آماده کرده است. من باید برای شگرد او 
راهی پیدا می کردم اما او هر بار شگرد هایش را عوض می کند 
و همین باعث می شود که رقیب سختی باشد. من هر بار باید 

برای شکست او راه جدیدی پیدا کنم.
در  همواره  می کنم  سعی  و  هستم  رقابت دوستی  آدم  من 
زندگی ام این حس رقابتی را داشته باشم. این داستان که هر بار 
به فینال می رسم باید با حسن یزدانی رقابت کند، خیلی مسئله 
مهمی است، چون اگر من نبودم، این آدم تمام کشتی هایش 
را می برد و حداقل ۱۰ مدال طلای جهانی داشت. بدون من تا 
ابد می توانست قهرمان شود. امیدوارم همیشه حسن یزدانی 

عضوی از این اتفاق باشد که برای من رخ می دهد.
من برترین کشتی  گیر تمام دوران هستم

و  پویاترین  من  بگویید،  چه  هر  و  بدهد  رخ  اتفاقی  هر 
مسلط ترین و برترین کشتی گیر تمام دوران هستم. من همیشه 
سعی می کنم امتیاز جمع کنم و قهرمان شوم و این چیزی است 

که همه من را با آن به یاد می آورند. حس تمرین برایم تکراری 
شده اما این حس هیچوقت تکراری نمی شود. تا قهرمان نشوی، 
نمی توانی ادای آن را دربیاوری. هیچ حسی مثل این حسی که 
الان دارم نیست و هیچوقت این حس را به دست نمی آوری، 

مگر اینکه یک بار یک بار دیگر قهرمان شوی.

ادعای بزرگ تیلور: 
من برترین کشتی گیر تاریخم!


